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Dr. Kövér László úrnak
az Országgy ű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni Balog Zoltán emberi erőforrások Miniszter Úrhoz :

„Valóban be akarják zárni a Péterfy kórházat? ”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt hetekben a sajtóból arról lehetett értesülni, hogy a kormány átalakítási tervezete
megszületett a főváros egészségügyi intézményrendszerére vonatkozóan . A program szerint
újranyitnák az Országos Pszichiátriai és Neurológiai Intézetet, létrehoznának három szuperkórházat ,
viszont a Péterfy, amely a főváros egyik legnagyobb ellátójaként emlegetett kórház, megsz űnne, és
ápolási centrummá alakulna.

Tisztelt Miniszter Úr!

Mi a kormány célja ezzel az átalakítással ?
Hogyan képzelik el a Péterfy kórház ápolási centrummá való átalakítását ?
A Péterfy kórházhoz tartozó kerületi lakosok ellátását hogyan kívánják megoldani ?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2016 . június 22 .

, 'Dr. Oláh Lajos
Demokratikus Koalíció
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